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Plats: Hos Inga G.

1. Mötets öppnande
Sekreterare Inga Gustavsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Ordförande för mötet
Till ordförande för mötet valdes Ingela Wikman

3. Justerare
Till att justera dagens protokoll valdes Inger Rönnbäck

4. Almanackan
Inger R. delar ut resten av almanackorna. Till nästa år kollar vi upp vad det kostar att 
lämna in den för tryckning.

5. Årsmötet
Inga fixar dagordning
Anette får i uppgift att skriva en verksamhetsberättelse.
Inga förmedlar räkenskaperna till revisorn.
Ingela ordnar med fika

6. Elljusspår
Förslag har inkommit att hembygdsföreningen ska driva en fråga att få elljusspår 
efter Rågholmsvägen. Stryrelsen anser inte det vara en fråga för 
hembygdsföreningen. Den som vill driva förslaget kan själv lämna in ett 
medborgarförslag till kommunen.

7. Julgran i byn
Styrelsen tycker att platsen för den gamla granen är perfekt. Vi föreslår till 
markägarföreningen att en av de mindre granarna bredvid den gamla blir ny julgran.

8. Studiecirkel
Ingela kontaktar studieförbundet vuxenskolan om att ha studiecirkel.

Vid protokollet       Justerare

Inga Gustavsson      Inger Rönnbäck


